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چشم انداز روشن پنجره های شهر باران
سومین نمایشگاه تخصصی در و پنجره، ماشین آلات و صنایع وابسته در رشت برگزار شد؛

سـومین نمایشـگاه تخصصی در و پنجره گیلان از تاریخ ۲۲ تا۲۵ تیرماه ۹۵ در محل دائمی نمایشـگاه های بین المللی اسـتان گیلان در شـهر 
رشت برگزار شد. برگزاری این نمایشگاه به فاصله کمی پس از برگزاری نمایشگاه صنعت ساختمان این شهر، باعث شد بسیاری از شرکت ها 
و تولیدکنندگان صنف در و پنجره که در آن نمایشـگاه شـرکت کرده  بودند، در این نمایشـگاه حاضرنشـوند تا نهایتا این نمایشگاه با حضور 16 
شـرکت از اسـتان های گیلان، تهران، آذربایجان غربی، مازندران، اردبیل و گلسـتان به سرانجام برسـد. این موضوع به همراه موارد دیگری که 
برخی از معدود شـرکت کنندگان در این نمایشـگاه در صحبت هایشـان ارائه کردند از جمله مواردی بودند که باعث شـد اسـتقبال از نمایشـگاه 

تخصصی در و پنجره چندان پر رنگ نباشد.
هرچند بیشـتر مسـائلی که در واکاوی دلایل عدم اسـتقبال بازدیدکنندگان از چنین نمایشـگاه هایی به چشـم می آیند به مسائل ریشه ای صنعت 
ساختمان و رکودی که بر آن حاکم است بازمی گردد، اما لزوم وجود این دیدگاه که نمایشگاه ها می توانند به عنوان عاملی برای مقابله با شرایط 
نامطلوب بازار و فرصتی برای فائق آمدن بر رکود موجود باشد، بیشتر احساس می شود. هر چند در بادی  امر ارتباط نمایشگاه ها و رونق بازار یک 
ارتباط دوسویه است، اما در شرایطی که وضعیت اقتصادی حاکم بر بازار مسکن در هاله ای از ابهام قرار دارد و نگرانی های متعدد سرمایه گذاران 
خرد و کلان این صنف شرایط پیچیده ای را رقم زده است، به نظر می رسد استفاده از پتانسیل و جذابیت های ذاتی نمایشگاه و فضای تبادل نظر 

و رودررویی مستقیم تولیدکننده و مصرف کننده می تواند تا حدودی به بهبود شرایط کمک کند.
سـومین نمایشـگاه تخصصی در و پنجره رشـت فرصت مناسبی بود تا فعالان بازار مسـکن و تولیدکنندگان در و پنجره با ارائه محصولات خود 
قدمی هر چند کوچک در جهت بهبود اوضاع کسـب وکار و رونق بازار مسـکن بردارند. پنجره  ایرانیان نیز به سـهم خود در همین راسـتا در روز 
پایانی، بازدیدی از این نمایشـگاه داشـت و با هم صحبتی با چند تن از شـرکت ها و تولیدکنندگان، سـعی شـد تا ضمن ارائه تصویری از فضای 
کلی نمایشگاه برای بهتر برگزار شدن این نمایشگاه در سال های آتی و نمایشگاه های مشابه، نقطه نظرات و انتقادات آنان را نیز منعکس کند.

اشــاره

 ـگروه صنعتی حسین زاده مجید حسین زاده 
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟ 

گروه صنعتی حسین زاده مدت ۳5 سال در زمینه 
تولید در و پنجره آلومینیوم و دو سال در تولید در و 
پنجره یو.پی.وی.سی فعالیت می کند. در حال حاضر 
نیز نمایندگی پروفیل دکتر وین را در اختیار داریم.

  آیـا محصـول جدیدی برای ارائـه در این 
نمایشگاه داشتید؟ 

ــته را که در و پنجره های آلومینیوم و یو.پی.وی.سی است در نمایشگاه  همان تولیدات گذش
ارائه کردیم.

  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 
ــگاه امسال در مجموع ضعیف بود، هم از نظر تعداد غرفه ها و شرکت ها، هم استقبال  نمایش
بازدیدکنندگان و مشتریان. از نظر موقعیت زمانی نیز نمایشگاه امسال در زمان مناسبی برگزار 
ــت باعث شده که  ــاز حاکم اس ــکن و ساخت وس ــد و همچنین رکود کلی که بر بازار مس نش

برگزاری نمایشگاه شکل چندان مطلوبی نداشته باشد.
  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 

شرایط برگزاری و خدمات ارائه شده از سوی مجری نمایشگاه خوب بود.
  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزارشدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 

بالا بودن هزینه ها در میزان استقبال شرکت ها و تولیدکنندگان تاثیر دارد که اگر یک مقدار 
ــاهد  ــتری صورت گیرد، یقینا ش این هزینه ها کاهش پیدا کند و از تولیدکنندگان حمایت بیش

حضور تعداد بیشتری غرفه و همچنین بازدیدکننده در این نمایشگاه ها خواهیم بود.

عبدالرضا اخوان ـ اخوان
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟ 
و  در  ــد   تولی ــه  زمین در  ــوان  اخ ــرکت  ش
پنجره های یو.پی.وی.سی، آلومینیوم اختصاصی، 
ــن وال و  ــک، کرتی ــال بری ــای ترم آلومینیوم ه

فریم لس مشغول فعالیت است.
  آیا محصول جدیدی برای ارائه در این 

نمایشگاه داشتید؟ 
محصولات ترمال بریک را برای اولین بار در گیلان ارائه کرده ایم.

  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 
متاسفانه به دلیل رکودی که در بخش صنعت ساختمان وجود دارد، استقبال از این 

نمایشگاه هم ضعیف بود.
  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــگاه به نسبت سابقه قبلی نمره قابل قبولی داشت و تقریبا ۸0 درصد  مجری نمایش
ــانی در نمایشگاه امسال نسبت به  ــان رضایت داریم. تبلیغات و اطلاع رس از کار ایش

مجریان سال های گذشته بهتر بود.
  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 

ــگاه ها می توانند از طریق  ــر برگزارکردن این نمایش ــگاه، برای بهت مجریان نمایش
ــتانی را هم در جریان  ــانه های گروهی، مخاطبان شهرس ــانی به وسیله رس اطلاع رس
ــیار  ــگاه بس ــتقبال از نمایش ــگاه قرار دهند که مطمئنا در میزان اس برگزاری نمایش

تاثیرگزار خواهد بود.



89

10
ه 6

ـار
شم

  
95

داد 
 مر

م 
 نه

ال
سـ

ن/ 
ـا

انی
یر

ه ا
ـر

نج
پ

ژه
 وی

ده
رون

پ

عادل شفقتی ـ آک پروفیل گیلان
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟ 

ــی  ما نمایندگی توزیع پروفیل های یو.پی.وی.س
آک پروفیل را در استان گیلان برعهده داریم.

  آیـا محصول جدیدی بـرای ارائه در این 
نمایشگاه داشتید؟ 

ــرکت آک پروفیل دو محصول جدید داشته،  بله، ش
پروفیل لمینت و کشویی تک ریل که استقبال خیلی خوبی از این محصولات صورت گرفته است.

  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 
ــفانه ظاهر نمایشگاه در حد و اندازه یک نمایشگاه نیست و مردم دوست دارند جایی  متاس
ــالن نمایشگاه و فضای کلی آن از  ــان را برآورده کند. س بروند که حداقل اندکی از انتظاراتش
این نظر مشکلات زیادی دارد که مسلما در میزان استقبال بازدیدکنندگان نقش موثری دارد. 
ــتریانی که با وجود شرایط رکود بازار در غرفه  با این حال من از میزان بازدیدکنندگان و مش

ما حضور یافتند راضی هستم.
  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــکل دارد، غرفه ها و  ــالن مش ــلما چندان مطلوب نبوده، نور س ــرایط برگزاری هم مس ش
ــائل ابتدایی رعایت نشده است که  ــن ها نامناسب است، حتی نظافت و خیلی از مس پارتیش
متاسفانه همه این موارد در میزان استقبال بازدیدکنندگان و شرکت ها تاثیر منفی داشته است.

  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 
ــنهادات زیاد است ولی به دلیل اینکه دوستان انتقادپذیر نیستند ترجیح می دهم  پیش

چیزی نگویم.

جابرعلیزاده ـ آلدور
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟ 
ــرکت تولیدکننده درهای ضد سرقت،  این ش
ــه های  شیش و  ــی  یو.پی.وی.س ــای  پنجره ه

دوجداره است.
  آیا محصول جدیدی برای ارائه در این 

نمایشگاه داشتید؟ 
ــود و از نظر کیفیت  ــه به تازگی در ایران تولید می ش ــی به نام »نواویتا« ک پروفیل
قابل رقابت با بهترین برندهای موجود در بازار است. برای اولین بار در این نمایشگاه 

پنجره های ساخته شده با این پروفیل را عرضه کرده ایم.
  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــگاه چندان مطلوب نبود،  ــتقبال و حضور بازدیدکنندگان در کل نمایش وضعیت اس
ولی غرفه شرکت ما به دلیل تنوع محصولی که داریم خوب بود و ما راضی بودیم.

  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 
ــرایط خود  ــهر خوب بود، ولی ش ــطح ش ــانی در س ــاظ تبلیغات و اطلاع رس از لح

نمایشگاه، غرفه ها و امکانات و خدماتی که باید ارائه بدهند ضعیف بود.
  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 

مدیران برگزاری نمایشگاه باید در برنامه ریزی های خود از سایر همکاران مشورت 
بگیرند تا کار ها با هماهنگی بهتری انجام شود.

منوچهر مهربانی ـ آتاتک 
  آیا محصول جدیدی برای ارائه در این 

نمایشگاه داشتید؟ 
ــری 60 که تقریبا یک  پروفیل پنج کانال س
ــال به بازار وارد شده است. ولی قصد داریم  س
ــبد محصولاتمان را گسترش بدهیم و تا دو  س
ــری لوکس( را  ــویی )س ماه آینده پروفیل کش

وارد بازار می کنیم.
  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــگاه گیلان از نظر موقعیت جغرافیایی نسبت به استان های هم سطح اندکی  نمایش
ضعیف تر است، چون محل این نمایشگاه در ورودی شهر و تا حدودی خارج از شهر 
رشت قرار دارد و فاصله اش از شهرهای دیگر استان هم زیاد است. میزان تبلیغات در 
سطح شهر رشت خوب بود، ولی در سایر شهرهای استان چندان رضایتبخش نبود.

  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 
ــگاه های دیگر خیلی ضعیف تر بود.  ــبت به نمایش ــت نس ــگاه رش برگزاری نمایش
ــرمایش و تهویه نمایشگاه که  ــتیم از جمله وضعیت س ــکلات زیادی داش اینجا مش
ــب نبود و جابه جایی های زیادی که در غرفه ها صورت گرفت و ما عملا  چندان مناس

نتوانستیم آن گونه که مد نظرمان بود غرفه را آماده کنیم. 
  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 

ــتانی چون معمولا برگزارکننده اصلی نمایشگاه حضور ندارد  ــگاه های اس در نمایش
ــکلات  ــری مش ــتان کار ها را انجام می دهند یک س ــان در اس و معمولا نمایندگانش
ــتان  ــت برگزارکننده اصلی خودش در اس و ناهماهنگی هایی وجود دارد که بهتر اس
حضور پیدا کند و مسائل را از نزدیک بررسی کند تا کار ها به نحو مطلوب تری انجام 
ــایر راه های تبلیغاتی موجود، در  ــیما و س گیرد. مورد دیگر اینکه اگر از طریق صداوس
ــتان و حتی استان های همجوار اطلاع رسانی شود، مسلما وضعیت استقبال  سطح اس

بازدیدکنندگان بهتر خواهد شد.

اسماعیل زاده ـ پادرا
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟ 
شرکت ما در زمینه تولید پروفیل های پنجره 
دوجداره یو.پی.وی.سی با ماشین آلات شرکت 
ــین و شیشه با ماشین آلات شرکت  مورات ماش

کارن ماشین در حال فعالیت است.
  آیا محصول جدیدی برای ارائه در این 

نمایشگاه داشتید؟ 
ما نمایندگی رسمی پروفیل ویستابست و وین تک در گیلان هستیم و محصولات 

این شرکت ها را ارائه دادیم.
  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 

استقبال در حد خیلی عالی و فوق العاده نبود، ولی با توجه به رکود کلی که در بازار 
وجود دارد، استقبال بازدیدکنندگان تا حدودی راضی کننده بود و ما راضی هستیم.

  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 
ضمن اینکه وضعیت کلی بازار مسکن و ساخت وساز در همه کشور در حال رکود 
ــتان گیلان هم در این زمینه ضعف هایی وجود دارد و متاسفانه به دلیل  است، در اس
ــورت نمی گیرد. مجموعه این  ــزرگ، گردش مالی آنچنانی هم ص ــود پروژه های ب نب
ــود برگزاری این نمایشگاه ها با وجود تبلیغات خوبی که برای این  عوامل باعث می ش

نمایشگاه انجام گرفته از استقبال خوبی برخوردار نباشد.
  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 

ــری مواردی از قبل  ــت که یک س ــا در نظر گرفتن بحث عرضه وتقاضا، نیاز اس ب
ــد. با این شرایط رکودی که در بازار  ــگاه مثمرثمر باش انجام گیرد تا برگزاری نمایش
ــتقبال آنچنانی شود. با این حال حضور  ــت نمی توان انتظار داشت از نمایشگاه اس اس
ــتانی می تواند به رونق  ــترده تر شرکت های اس ــرکت های بزرگ ملی و حضور گس ش

نمایشگاه کمک بیشتری بکند.
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محمد یوسفی ـ وین ست
  آیا محصول جدیدی برای ارائه در این 

نمایشگاه داشتید؟ 
ضمن اینکه سعی ما بر این است که همیشه 
محصولات جدید و نوین را به بازار عرضه کنیم 
در این نمایشگاه هم خم ویترینی برای اولین بار 

در استان گیلان ارائه شده است.
  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــت و گردشگران زیادی  ــتان توریست پذیر اس ــتان گیلان یک اس با وجود اینکه اس
ــتان هایی از قابلیت های زیادی برای برگزاری  ــوند، چنین اس ــتان می ش وارد این اس
ــتان گیلان به طور کلی از سطح  ــفانه نمایشگاه های اس ــگاه برخوردارند، متاس نمایش
ــبت به استان های هم سطح برخوردار است و از این ظرفیت اصلا  کیفی پایین تری نس
استفاده نشده  است. یک سوله کوچک که امکانات آنچنانی ندارد به هیچ وجه درخور 
ــه اهدافی که  ــگاه تا حدودی ب ــن حال ما در این نمایش ــت. با ای ــتان گیلان نیس اس

مدنظرمان بوده دست پیدا کردیم و راضی هستیم.
  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــت که  ــگاه در حد خیلی خوب نبود و قابل ارتقا و بهبود اس ــرایط برگزاری نمایش ش
امیدواریم در نمایشگاه های آتی اتفاق بیفتد.

  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 
ما در استان افراد زیادی داریم که سابقه برگزاری نمایشگاه های بزرگ در سطح ملی 
را دارند و مجریان نمایشگاه می توانند در برگزاری چنین نمایشگاه هایی از نقطه نظرات 
ــتفاده کنند ولی نمی دانم به چه دلیل این کار صورت نمی گیرد. به قول شاعر:  آنها اس

طبیب عشق مسیحا دم است و مشفق لیک/ چو درد در تو نبیند که را دوا بکند؟!

 ـپنجره یوتاب محمدباقر پلاسعیدی 
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟ 
شرکت پنجره یوتاب توزیع کننده یراق آلات 
ــرکت آکادو ابراز در استان گیلان و  تولیدی ش

غرب استان مازندران است.
  آیا محصول جدیدی برای ارائه در این 

نمایشگاه داشتید؟ 
همان محصولات تولیدی شرکت آکادو را که مجموعه نسبتا کاملی است و شامل 

تمامی اجزاء و یراق آلات در و پنجره های یو.پی.وی.سی می شود ارائه دادیم. 
  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــتقبال بازدیدکنندگان در نمایشگاه رشت، نسبت به استان های همجوار  وضعیت اس
ــتان ها ضعیف تر بود. چون تولیدکنندگان و شرکت های  ــطح و سایر مراکز اس و  هم س

مربوطه در نمایشگاه حضور ندارند به تبع استقبال بازدیدکنندگان هم کم بود.
  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 

از نظر تبلیغات و اطلاع رسانی که انصافا خوب عمل کرده اند و بیلبورد ها و بنرهای 
نمایشگاه در همه نقاط شهر مشاهده می شود. ولی به علت اینکه خود تولیدکنندگان 
ــتقبال و حضور مردم هم کمرنگ است. به  ــتقبال نکردند، اس ــگاه اس خیلی از نمایش
ــگاه سال قبل که شرکت های بیشتری حضور پیدا کرده بودند  عنوان مثال در نمایش

شاهد استقبال بیشتری از سوی بازدیدکنندگان بودیم.
  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 

من احساس می کنم برگزارکنندگان نمایشگاه بیشتر روی صنف پنجره های یو.پی.
ــرقت تمرکز کردند و اگر به صنف آلومینیوم هم پرداخته  ــی و درهای ضد س وی.س
ــد، مطمئنا استقبال بیشتری از نمایشگاه صورت می گرفت. از سوی دیگر چون  می ش
فاصله این نمایشگاه با نمایشگاه صنعت ساختمان کم بود برخی همکاران که در آن 

نمایشگاه حضور داشتند ترجیح دادند در این نمایشگاه شرکت نکنند.

سعید خلیلی ـ مورال 
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟ 

ــترده  ــرکت مورال گس ــه فعالیت های ش مجموع
است، از جمله رنگ کاری و مونتاژ در و پنجره های 
ــی، نمایندگی پروفیل های  آلومینیوم و یو.پی.وی.س
ــای کرکره ای  ــتن، تولید در ه وین کلاس و همارش
ــع عمده این  ــی ما توزی ــع کار اصل ــره. در واق و غی

محصولات بین همکارانمان است که البته تلاش می کنیم با ایجاد شعبه های جدید، خودمان 
به صورت مستقیم نسبت به فروش محصولاتمان به مشتری و مصرف کننده اقدام کنیم.

  آیا محصول جدیدی برای ارائه در این نمایشگاه داشتید؟ 
ــرکت وین کلاس است برای اولین بار  بله، یک نوع پروفیل با روکش آلومینیوم که تولید ش

در این نمایشگاه ارائه شده است.
  وضعیت استقبال از نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــزان غرفه ها و  ــتان، می ــبت بزرگی اس ــتقبال خوبی صورت نگرفته و به نس ــفانه اس متاس
ــده که حتی  ــودی که در بازار وجود دارد باعث ش ــرایط رک ــیار کم بود. ش بازدیدکنندگان بس
ــته در نمایشگاه  ــال گذش ــتیم و س ــرکت های بزرگی که ما با آنها در ارتباط هس تعدادی از ش
حضور داشتند، امسال شرکت نکنند. به همین خاطر با وجود تبلیغات گسترده ای که در سطح 

شهر انجام گرفته، می بینیم که استقبال آنچنانی صورت نگرفته است.
  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــان  ــگاه با ما خیلی خوب بود و تا آنجایی که از دستش ــوع همکاری مجری نمایش در مجم
برمی آمد کوتاهی نکردند. 

  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 
ــت  ــگاه تخصصی اس ــا رکودی که در این صنف وجود دارد و به این دلیل که این نمایش ب
ــدن و نتیجه دادن آن از همه ظرفیت ها استفاده بشود، مطمئنا اگر  ــت برای پربارترش لازم اس
ــد و در آینده نتیجه آن را هم  ــتقبال خوب باش ــگاه حضور پیدا کند و اس تولیدکننده در نمایش

ببیند، برای شرکت در نمایشگاه های بعدی رغبت بیشتری پیدا می کند.

رسول قربان جو ـ در و پنجره پانیا
  زمینه فعالیت شرکت را توضیح دهید؟ 

ــن مجموعه در زمینه تولید و نصب در و پنجره  ای
ــه های دکوراتیو و توری های  یو.پی.وی.سی، شیش

پلیسه ای فعالیت می کند.
  آیـا محصـول جدیدی برای ارائـه در این 

نمایشگاه داشتید؟ 
ــتیم را  ــگاه تخصصی در و پنجره بود ما همه محصولاتی که در این زمینه داش چون نمایش

اینجا ارائه دادیم.
  وضعیت استقبال بازدیدکنندگان از نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــتقبال  ــترده ای انجام گرفته ولی اس ــات گس ــهر تبلیغ ــطح ش ــانی در س از لحاظ اطلاع رس
بازدیدکنندگان اگر چه در روزهای اول به مراتب بهتر بود ولی در مجموع استقبال چندانی از 

این نمایشگاه نشده است.
  شرایط برگزاری نمایشگاه چگونه بود؟ 

ــگاه بین المللی است و انتظار ها بیشتر است یک  ــم نمایش با توجه به اینکه این مکان به اس
ــن هایی که بین غرفه ها وجود  ــگاه کم بود. به عنوان مثال پارتیش مقدار امکانات داخل نمایش
دارد بسیارضعیف است به طوری که ما حتی برای نصب بنر روی آنها با مشکل مواجه بودیم. 

در مجموع نمی توان نمره قابل قبولی به شرایط برگزاری نمایشگاه داد.
  اگر پیشنهادی برای بهتر برگزار شدن نمایشگاه دارید عنوان کنید؟ 

ــد که دسترسی به آن برای عموم مردم راحت تر باشد و  ــگاه به گونه ای باش اگر مکان نمایش
ــار و در همه جای استان از برگزاری نمایشگاه  ــانی نیز به شکلی باشد که همه اقش اطلاع رس

مطلع شوند، شاهد رونق بیشتر چنین نمایشگاه هایی خواهیم بود.


